

Verkleinwoorden


diminutivos
 
 
Algemeen
 
Spaanstaligen verkleinen vier categorieën woorden:
· zelfstandige naamwoorden: una casita
· bijvoeglijke naamwoorden: calentito
· bijwoorden: ahorita
· gerundios: callandito
 

Basisregels
voor de vorming van de diminutivos met de meest gebruikte sufijos -ito -ita of -cito en -cita (+ s voor het meervoud).
 
 
-ito/ita
Als een woord eindigt op een klinker dan wordt deze vervangen door –ito of -ita :
· un muchacho > un muchachito
Als een woord eindigt op een medeklinker, dan plaats je –ito of -ita er achteraan:
· un árbol > un arbolito
 
-cito/cita
 
Als een woord eindigt op- io of -ia, dan blijft enkel één i staan:
· despacio > despacito 
Als een woord eindigt op een e, u of i:
· una noche > una nochecita
Als een woord eindigt op een klinker met een accent:
· [bookmark: _GoBack]un café > un cafecito
Als een woord eindigt op n of r:
· un botón > un botoncito
 
-ecito/-ecita
Als een woord bestaat uit één lettergreep:
· una luz > una lucecita
 
Enkele uitzonderingen
 
	la mano                
	la manita

	el día
	el diíta

	caliente                
	calentito/a

	El chico
	El chiquito



